

工行Visa卡payWave 全岛职总平价超市消费赢圣淘沙五星级住宿

Stand a chance to win a 5-star Sentosa family stay and FairPrice Gift Vouchers when you pay with ICBC Visa payWave card at FairPrice!

**FairPrice** **VISA**

**Stand a chance to win**  
a 5-star family vacation at Sentosa and FairPrice Gift Vouchers with a minimum spend of \$30 on Visa payWave at FairPrice.

Shangri-La's  
**Rasa Sentosa Resort & Spa**  
SINGAPORE

1 night stay at Shangri-La's  
Rasa Sentosa Resort & Spa,  
Singapore

Singapore Cable Car  
Sky Network

4 Cable Car Sky Pass for  
Singapore Cable Car  
Sky Network

Madame Tussauds  
SINGAPORE

4 Full Experience tickets for  
Madame Tussauds Singapore

### 活动时间

2015年8月3日至8月16日

### 参与商户

全岛职总平价超市，包括FairPrice Xtra 和 FairPrice Finest

### 活动内容

持工行Visa卡payWave在职总平价超市消费满30新元，即有机会赢得家庭礼包，包括圣淘沙五星级住宿和职总平价超市礼券。限量30份，每份礼包包括：

- 新加坡香格里拉圣淘沙度假酒店1晚住宿

- 杜莎夫人蜡像馆门票4张
- 新加坡缆车票4张
- 职总平价超市礼券100元

## 活动流程

活动期间，持职总平价超市消费收据，编辑以下内容发送短信至90102322

FPVISA < space > Name <space> NRIC <space> FairPrice purchase receipt number <space> Payment by OCBC Plus! (Y/N)

示例: FPVISA Ronnie Sim S1234567A 5678 N

## 商户附带条规

- 1) 活动有效期从2015年8月3日至8月16日。
- 2) 所有短信必须在2015年8月16日23:59分前接收，才有资格参与幸运抽奖。短信操作会产生相应费用。
- 3) 持Visa payWave单张收据至少消费30新元，购买彩票和礼券不计算在消费金额中。
- 4) 幸运抽奖面向公众，但不包括Ntuc FairPrice有限公司和Visa的雇员，以及他们的直系亲属，广告公司和印刷商。
- 5) 每张收据仅限发送1次短信。多张有效收据可分别发送。不完整的短信内容及格式将自动取消资格。
- 6) 30名幸运获奖者将于2015年8月18日上午11点产生，Visa或合作供应商会通过电话通知获奖者。
- 7) 奖品将不可转让，替换或兑换成现金。每位获奖者仅可得到一份奖品。
- 8) 每位获奖者需出示NRIC原件，付款卡和Fairprice收据复印件以便核实信息。
- 9) 未被领取的奖品将在2015年10月18日以后通过慈善组织捐献。
- 10) NTUC FairPrice and Visa保留对本次活动的解释权和变更权。
- 11) 礼品详细内容及附带条规:
  - a) 两张礼券为新加坡香格里拉圣淘沙度假酒店豪华池景客房 1 晚住宿。每张礼券包括两位成人和两位 6 岁以下儿童的自助早餐。需提前预订，需视客房预订和入住情况而定。有效日期从 2015 年 10 月 1 日至 12 月 20 日，其中不包括节日及高峰日期，公共假日前夕及公共假日。
  - b) 杜莎夫人蜡像馆成人票 4 张。有效日期从 2015 年 10 月 1 日至 12 月 31 日。
  - c) 新加坡缆车成人票4张。有效期从2015年10月1日后的90天内有效。
  - d) 职总平价超市礼券100元。
- 12) 商户附带条规。详情请向有关商户查询。

## **工行附带条规**

- 1) 优惠须受此条款及细则及有关参与商户的其他条款与细则约束。详情请向商户查询。
- 2) 本行并非此优惠中商品及服务的供应商，故不会承担任何相关责任。
- 3) 本行与有关参与商户有权随时更改本条款及细则及终止本优惠，且无需事先通知持卡人。本行恕不就任何更改承担任何责任。如有任何商品及服务有关的争议，请与有关商户联系。
- 4) 本优惠，条款及细则的中英文本如有歧义，以英文为准。

### ***Promotion period***

3 – 16 August 2015

### ***Participating Outlets***

All FairPrice Supermarkets, FairPrice Xtra and FairPrice Finest outlets

### ***Promotion Offer***

Spend a min. \$30 on ICBC Visa payWave card at FairPrice to stand a chance to win one of 30 Sentosa family packages for four people worth over \$1,500 each. Each package includes:

- 1 night stay at 5-star Shangri-La's Rasa Sentosa Resort & Spa
- 4 Full Experience tickets to Madame Tussauds Singapore (includes Madame Tussauds, Spirit of Singapore Boat ride and IOS LIVE)
- 4 Sky Pass tickets for Singapore Cable Car (round trip ticket covering Mount Faber Line and Sentosa Line)
- \$100 FairPrice Gift Vouchers

### ***Mechanic***

Send an SMS to 9010 2322 in the following format:

FPVISA <space> Name <space> NRIC <space> FairPrice purchase receipt number <space> Payment by OCBC Plus! (Y/N)

Example: FPVISA Ronnie Sim S1234567A 5678 N

### ***Merchant Terms & Conditions***

- i) Promotion is valid from 3-16 August 2015, both dates inclusive.
- ii) All Short Message Service (SMS) entries must be received by 23:59 (SGT) on 16 August 2015 to qualify for the lucky draw. Normal operator SMS costs may apply.

- iii) Only valid with minimum purchase of \$30 with Visa payWave in a single receipt, excluding spend on lottery items and gift vouchers.
- iv) The lucky draw is open to all except NTUC FairPrice Co-operative Limited's and Visa's employees and their immediate families, advertising agencies and printers.
- v) Entry is limited to 1 SMS entry per receipt. Multiple submissions are allowed as long as they are accompanied with valid receipts. Incomplete/ inaccurate SMS entries will be automatically disqualified.
- vi) 30 winners will be drawn at the end of the promotion period. The draw will be conducted on 18 August 2015 at 11am. Winners will be notified via phone call by Visa or its contracted vendor.
- vii) Prizes are non-transferable, non-exchangeable and non-redeemable for cash. Strictly one prize per winner.
- viii) Each winner must present original NRIC, original payment card that was used to make the transaction and a copy of FairPrice receipt for verification.
- ix) Unclaimed prizes will be donated to a charitable organization after 18<sup>th</sup> October 2015.
- x) NTUC FairPrice and Visa reserve the right to verify the validity of entries and reserves the right to disqualify any participants for tampering with the entry process or for submitting an entry that is not in accordance with these Terms and Conditions. NTUC FairPrice and Visa reserve the right to change the prizes and terms & conditions at its discretion without prior notice.
- xi) Package inclusions and terms and conditions:
  - a. 2 x vouchers for 1 night's stay at Shangri-La's Rasa Sentosa Resort & Spa in a Deluxe Pool View room. Each voucher is inclusive of buffet breakfast for 2 adults and 2 children (aged 6 and below). Prior reservation is required and room will be subject to availability. Black-out dates: Festive/Peak period, Eve of PH/PH. Validity: 1 October – 20 December 2015.
  - b. 4 x Adult Full Experience tickets to Madame Tussauds Singapore (includes Madame Tussauds, Spirit of Singapore Boat ride and IOS LIVE). Validity: 1 October - 31 December 2015.
  - c. 4 x Adult Sky Pass tickets for Singapore Cable Car (round trip ticket covering Mount Faber Line and Sentosa Line). Validity: 90 days from 1 October 2015.
  - d. \$100 FairPrice Gift Vouchers.
- xii) Merchants' terms and conditions apply. Please check with merchants for details and terms of participation.

***ICBC Terms & Conditions***

- i) Promotion is subject to the participating merchant's terms and conditions. Please check with the merchant for more details.

- ii) ICBC is not an agent of the merchant and will not accept any liability in relation to the quality, merchantability or the fitness for any purpose or any other aspect of the product/services provided by the merchant. Any dispute of the same is to be resolved directly with the merchant. ICBC shall not at any time be responsible or held liable for any loss, injury, damage or harm suffered by or in connection with the merchant's products and/or services.
- iii) ICBC and the participating merchants reserve the right to amend the terms and conditions of the promotion and to terminate this promotion at any time without prior notice to Cardholders. ICBC accepts no liability for such change and termination.
- iv) In the event of inconsistency between the English version and the Chinese version of the promotional materials and these terms and conditions, the English version shall apply and prevail.